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J e g y z ő k ö n y v 

 
 
 
Készült Kálló Község Önkormányzata Képviselő- testületének 2011. december 05-én 17,00 
órai kezdettel Kálló községben a polgármesteri hivatalban megtartott testületi üléséről 
 
Jelen vannak: Ivanovics István polgármester, Czeba Katalin alpolgármester, Baboss Buda, 
Balla Jánosné, Benedek Péter István, Kapás Antalné, Koncz Lajosné – szám szerint az 7 tagú 
képviselő-testület összes tagja 
Koncz Anita körjegyző. 
 
A polgármester köszönti a   megjelenteket. Megállapítja a határozatképességet és megnyitja 
az ülést. Kijelöli Balla Jánosné és Kapás Antalné képviselőket a jegyzőkönyv hitelesítésére, 
melyet a képviselők egyhangúlag elfogadnak. 
 
Ivanovics István polgármester: A két ülés között elvégzett munkákkal kapcsolatban az 
alábbiakról szeretne tájékoztatást adni: 
- A Munkaügyi Központ megkeresésére újabb közmunkásokat kellett alkalmazni, szinte 
köteleztek arra, hogy az önkormányzat biztosítson nekik munkát. Sokkal jobban örült volna, 
ha akkor adnak rá lehetőséget, amikor még sok munka volt. De azért természetesen  
megpróbált nekik most is munkát találni. Sajnos ez időjárás függő, mert nagy hidegben, vagy 
esőben nem lehet ezeket a munkákat végezni. Kényszerhelyzet adódott, de megpróbálja belőle 
kihozni a legjobbat és még eddig el nem végzett feladatokat próbál keresni. Nem sok ember 
maradt ki a foglalkoztatásból. 
- Sajnos a hosszú távú közfoglalkoztatásban alkalmazott személyek munkaszerződése 
november 30-án lejárt. Nem volt lehetőség rá, hogy meghosszabbítsa, pedig nagyon nagy 
szükség lett volna rá mert a dolgozók így nincsenek állandó felügyelet mellett. Szerencse, 
hogy Diviák István és a Adorján Tibor fizetés nélkül is bevállalták, hogy kiadják, visszaveszik 
az eszközöket, továbbá elvégzik a legszükségesebb munkákat. Úgy gondolja bíznak abban, ha 
lehetőség lesz rá, akkor jövőre is alkalmazni fogja őket az önkormányzat. 
- Nincs pontos információja arra vonatkozólag, hogy jövőre milyen rendszerben fog működni 
a közmunka. Jelenleg úgy túnik, hogy a 4 órás alkalmazások nem váltották be a hozzá fűzött 
reményeket. 
- A kistraktorba sikerült megvásárolni a megbeszélt motort, 660.000.-Ft-ba került fuvarral 
együtt. Hozott hozzá még néhány alkatrészt is kedvező áron. Félév garancia van rá, bízik 
benne, hogy talál  olyan személyt, aki olcsón beszereli a motort. 
 
Czeba Katalin alpolgármester:  

- Az emlékmű környékéről kiszedette a zászlókat, már nagyon el voltak csúnyulva. 
- Tele van a patak szeméttel, ki kellene szedetni a munkásokkal. 

 
Ivanovics István polgármester: A munkásoknak már kiadta feladatként a patak takarítást, 
reméli, hogy az idő is engedi. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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 64/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az elvégzett munkáról szóló 
beszámolót megtárgyalta és azt elfogadja. 
 

Ivanovics István polgármester: A napirendi pontokat szeretné kiegészíteni, mivel a 
szemétdíjról is szükséges beszélni, ezt szeretné 9./ napirendi pontként tárgyalni. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 65/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2011. december 05-i ülése 
napirendjét az alábbiak szerint határozza meg: 
 
1./ Az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosításáról 

  Előterjesztő: polgármester 
2./ Az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének háromnegyed éves teljesítéséről 

  Előterjesztő: polgármester 
3./ Az Önkormányzat 2012. évi költségvetési koncepciójáról 

  Előterjesztő: polgármester 
4./ Bursa Hungarica pályázatok elbírálásáról 

  Előterjesztő: polgármester 
5./ Beszámoló a Körjegyzőség 2010. évi munkájáról 

  Előterjesztő: körjegyző 
6./ Napraforgó Óvoda Kálló Házirend módosításáról 

  Előterjesztő: polgármester 
7./ Polgárőrséggel kapcsolatos 

  Előterjesztő: polgármester 
8./ Falukarácsonnyal kapcsolatos 

  Előterjesztő: polgármester 
9./ Szemétszállítási díjjal kapcsolatos 

  Előterjesztő: polgármester 
 10./ Illetményekkel kapcsolatos 
  Előterjesztő: ügyrendi bizottság elnöke, polgármester 

 
 
 

NAPIRENDEK TÁRGYALÁSA 
 
1./ napirendi pont 
Az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosításáról 
/Elfogadott rendelet a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Néhány tétel még nem került átvezetésre a költségvetési 
rendeleten, ezt most meg kell tenni. 
 
Balla Jánosné képviselő: Miből adódott a dologi normatíva? 
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Ivanovics István polgármester: Az iskolai normatíva megigénylésénél keletkezett 
visszafizetés, mely áthúzódott erre az évre. 
 
Kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazattal és tartózkodás nélkül megalkotta 12/2011. önkormányzati 
rendeletét az Önkormányzat 2011. évi költségvetésének a módosításáról. 
 
2./ napirendi pont: 
Az Önkormányzat költségvetésének háromnegyedéves teljesítéséről 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Minden képviselő-testületi tag megkapta az írásos anyagot. A 
beszámolóból úgy tűnik, hogy év végéig az önkormányzat összességében tartani fogja a 
költségvetést. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 66/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete az Önkormányzat 2011. évi 
költségvetésének háromnegyed éves beszámolóját megtárgyalta és azt elfogadja. 

 
3./ napirendi pont 
Az Önkormányzat 2012. évi költségvetési koncepciójáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Az idén különösen nehéz volt koncepciót készíteni, hiszen 
még magasabb fórumokon sem tudják, hogy lesz jövőre, milyen területek kerülnek 
átszervezésre. Bárhol tesznek fel kérdéseket, az illetékesek nem tudnak rá válaszolni. 
Állítólag júliustól létrejönnek a járások, ami meglehetősen elképzelhetetlen. Azt sem tudni 
pontosan, hogy az iskolák hogyan lesznek működtetve, mi marad önkormányzati feladat ezzel 
kapcsolatban. 
 
Koncz Lajosné képviselő: Mit terveznek az iskolákkal? 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Fórumot tartottak az iskolában a szülők számára, ahol 
tájékoztatták őket a tervezett módosításokról. A jegyzőkönyvet, ami ott készült három helyre 
továbbították a minisztériumba. 
 
Ivanovics István polgármester: Talán szerencsés lehet, hogy Kálló és Erdőtarcsa községek 
összlakosságának száma 2000 felett van. Első körben 3000 ezer főnél akarták meghúzni a 
határt. A körjegyzőség ebben a felállásban jól működött, reméli, hogy a továbbiakban sem 
kell megszakítani. Valószínűleg, hogy közös hivatalok létrehozása nem egyéni elhatározás 
alapján, hanem előírás szerint fog működni, be fogják a településeket osztani, az ő 
elképzelésük szerint. 
Úgy gondolja, hogy sem az önkormányzati, sem az oktatási elképzelések nincsenek 
előkészítve, kidolgozva. Elképzelhetetlen tartja, hogy a tervezett oktatási reformokat is meg 
tudják valósítani. Nem tudja, hogy hová fogják majd tenni a rengeteg gyermeket, ha az 
említett átszervezés megvalósul 
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Kálló önkormányzata felé több település is jelezte csatlakozási szándékát, mikor még arról 
volt szó, hogy 3000 fő lesz a lakosságszám a közös hivatalok létrehozásánál. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 67/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a 2012. évi költségvetési 
koncepciót 250.146 e Ft főösszeggel, az alábbi részletezettséggel elfogadja: 
 
BEVÉTELEK 
Intézményi működési bevételek     8.600 e Ft. 
Önkormányzatok sajátos működési bevétele   60.236 e Ft. 
Költségvetési támogatások 107.500 e Ft. 
Normatív, kötött támogatások   37.700 e Ft. 
Támogatásértékű működési bevétel   30.900 e Ft. 
Átvett pénzeszköz     5.000 e Ft. 
Összesen: 250.146 e Ft.  
 
KIADÁSOK 
Működési kiadások 167.146 e Ft. 
Ebből: személyi juttatás  92.370 e Ft. 
            járulékok  23.728 e Ft. 
            dologi kiadások  51.399 e Ft. 
Szociális juttatások   47.000 e Ft. 
Vállalkozások támogatása     500 e Ft 
Körjegyzőség támogatása   29.000 e Ft 
Fejlesztési kiadások     6.500 e Ft. 
Összesen:                                                   250.146 e Ft. 
 
 
A képviselő-testület felkéri a polgármestert és a körjegyzőt a költségvetés határidőre 
történő elkészítésére és képviselő-testület elő terjesztésére. 
 
Határidő: 2012. február 15. 
Felelős: polgármester 

 
 
4./ napirendi pont 
Bursa Hungarica pályázatok elbírálásáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Kálló községben évek óta működik a Bursa Hungarica 
ösztöndíjrendszer. Főiskolai, egyetemi hallgatók nincsenek nagy számban a településen, 
javasolja, hogy ebben az évben is támogassák ezeket a tanulni vágyó fiatalokat 5.000.-Ft/hó 
összegben. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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  68/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete megtárgyalta a 2011. 
évre beérkezett Bursa Hungarica pályázatokat és az alábbi pályázókat részesíti 
támogatásban: 

 
„A” típusú pályázat 

 
Név     Összeg   Sorrend 

 
1. Maradics Zoltán   5.000.-Ft/hó                    1. 
2. Mester József   5.000.-Ft/hó         2. 
3. Virág Adrienn   5.000.-Ft/hó                    3. 
4.   Kapás Lilla   5.000.-Ft/hó         4.  
 
A képviselő-testület felkéri a körjegyzőt, hogy a döntésről a Wekerle Sándor 
Alapkezelőt, valamint az érintetteket értesítse. 

 
Határidő: 2011. december 09. 
Felelős: körjegyző 

 
5./ napirendi pont 
Beszámoló a Körjegyzőség 2010. évi munkájáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Koncz Anita körjegyző: Minden képviselő-testületi tag megkapta az írásos beszámolót, 
melyről úgy gondolja, hogy elég részletes. Próbált mindenről tájékoztatást adni. A 
beszámolóból is látható, hogy évente növekszik az ügyiratforgalom. Már minden tartozást 
adók módjára mutatnak ki, ezen a területen ugrásszerű növekedés tapasztalható. Sok plusz 
munkát jelent, hogy a bérpótló juttatásban részesülő személyeket is az önkormányzatoknak 
kellett alkalmazni, most is az utolsó pillanatban szóltak ki a munkaügyi központból. 
Bízik benne, hogy körjegyzőség zavartalan működését az önkormányzatok a jövő évben is 
biztosítani tudják. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 69/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Körjegyzőség 2010. évi 
munkájáról szóló beszámolót megtárgyalta és azt elfogadja. 
 

6./ napirendi pont 
Napraforgó Óvoda Kálló Házirend módosításáról 
/Előterjesztés a jegyzőkönyvhöz csatolva./ 
 
Ivanovics István polgármester: Minden képviselő-testületi tag megkapta az írásos anyagot. Az 
óvoda a szükséges véleményeket beszerezte, javasolja a házirendet és mellékleteit 
elfogadásra. 
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Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 70/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a Napraforgó Óvoda Kálló 
Házirendjét és mellékleteit megtárgyalta és azt jóváhagyja. 

 
7./ napirendi pont 
Polgárőrséggel kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Már régóta húzódik a polgárőrség együttműködési 
megállapodásával kapcsolatos döntés, melyet mindenképp szükséges lenne már meghozni. 
Egyértelműen szavazzák meg a képviselő-testületi tagok, hogy nem tudják megkötni a 
megállapodást, mivel az egyesület kisbusza is részt vesz a polgárőrség munkájában. Sajnos a 
polgárőr autót sem rendeltetésszerűen használják, többször látták már, hogy vásárolni voltak 
vele. 
Amennyiben az említett gépjármű nem vesz részt a polgárőrség munkájában, akkor nem 
zárkóznak el a megállapodás későbbi időpontban történő megkötésétől. 
 
Benedek Péter István képviselő: Időközben változtak a polgárőrség munkájával kapcsolatos 
szabályozások. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 71/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete úgy határoz, hogy a Kontroll 
Polgárőr Közhasznú Egyesülettel az  együttműködési megállapodást nem köti meg. 
Indok: A képviselő-testület által támasztott feltételnek a polgárőrség elnöke nem tett 
eleget. 
 
Felkéri a képviselő-testület a polgármestert, hogy a döntésről a Kontroll Polgárőr 
Közhasznú Egyesület vezetőjét értesítse. 
 
Felelős: polgármester 
Határidő: azonnal 
 
 

8./ napirendi pont 
Falukarácsonnyal kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: Már beszéltek a képviselő-testületi ülésen arról, hogy 
Falukarácsonyt szeretnének rendezni. Az időpontja 2011. december 18. vasárnap 15,00 óra 
lenne. Ha sikerül megbeszélni az óvodával és az iskolával, akkor ők kezdenék a műsort, 
következő műsorszám Zsuzsa Mihály operett énekes, majd a dengelegi tánccsoport műsorával 
zárulna. 
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Zsuzsa Mihály egy órás műsorának költsége 50.000.-Ft, a tánccsoport ingyen lépne fel, csak 
az üzemanyag-költséget kellene nekik kifizetni. Természetesen a szereplőket valamivel illik 
vendégül látni. 
Továbbá szeretné még megkínálni valamivel a falu megjelenő lakosságát pl. egy kis 
pogácsával, vagy üdítővel. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Az iskolában most kezdik majd a karácsonyi műsorra való 
felkészülést. Ők külön szokták megtartani az iskolában a karácsonyi ünnepséget, de bárki 
megnézheti, nem csak az iskolások. Még át kell gondolniuk, hogy tudják megoldani, hogy ott 
is részt tudjanak vegyenek. 
 
Ivanovics István polgármester: Akkor ezt a részletet majd még megbeszélik az iskolával, 
illetve meg fogja kérni az óvodavezetőt, hogy az óvodások is készüljenek valami kis 
műsorral. Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy fogadják el a Falukarácsonnyal kapcsolatos 
előterjesztést. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 7 igen 
szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 72/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testületi úgy határoz, hogy 2011. 
december 18-án vasárnap 15,00 órától Falukarácsonyt rendez: 
Program: Gyermekek műsora 
                Zsuzsa Mihály operett énekes előadása 
                Dengelegi-i Néptánccsoport 
 
A megrendezéshez szükséges összeget a képviselő-testület az Önkormányzat 2011. 
költségvetéséből biztosítja, kb. 100.000.-Ft összegben. 
 

 
9./ napirendi pont 
Szemétszállítási díjjal kapcsolatos 
 
Ivanovics István polgármester: A Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. megküldte a 2012. évre 
vonatkozó díjkalkulációját. A kalkuláció alapján kiszámított díj nem elfogadható, a lakosságot 
ezzel képtelenség tovább terhelni. Nem találja elfogadhatónak a majdnem 100 %-os 
díjemelést. Nem javasolja az így kiszámított díj elfogadását. Itt a környéken ez az emelés 
összesen hat települést érint, a polgármesterekkel összefogva próbálnak valamit kitalálni ez 
ügyben. 
 
 
Több kérdés, hozzászólás nem  volt, a képviselő-testületi egyszerű többségű szavazással, 7 
igen szavazattal, ellenszavazat és tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta: 
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 73/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

Kálló Község Önkormányzatának Képviselő-testülete a lakossági szilárdhulladék 
begyűjtésére, elszállítására, valamint ártalmatlanítására vonatkozó, a szolgáltató 
Kaposvári Városgazdálkodási Zrt. által 2012. évre megküldött 120 literes edényzet  
452,76 Ft + áfa és a 60 literes edényzet 226,38 Ft + áfa írreálisan magas díj 
kalkulációját nem fogadja el. 

 
Az Önkormányzat Képviselő-testülete által 2012. évre megállapított lakossági díj és a 
szolgáltató által benyújtott díjkalkuláció közötti különbözetet díj kompenzációként 
nem fizeti meg. 
 
A képviselő-testület felhatalmazza a polgármestert, hogy döntésről soron kívül 
értesítse a szolgáltatót. 
 
Határidő: soron kívül 
Felelős: Ivanovics István polgármester 
 

10./ napirendi pont 
Illetményekkel kapcsolatos 
 
Koncz Lajosné ügyrendi bizottság elnöke: „Tisztelt Képviselő-testület! Kálló Község 
Önkormányzatának Szervezeti és Működési Szabályzata 27. §-a rendelkezik, hogy a 
polgármester illetményének emelésére javaslatot az ügyrendi bizottság tesz. A bizottság 
ülésezett és az alábbi javaslatot terjeszti a képviselő-testület elé. 
A polgármester illetményét a köztisztviselők jogállásáról szóló 1992. évi XXIII. törvény 43. 
§-ának (1) bekezdése szerint megállapított illetményalap, melye 38.650.-Ft, és az 1994. évi 
LXIV. törvénybe meghatározott szorzó alapján lehet megállapítani. 
Kálló községre vonatkozóan a 1000-2999 fő lakos esetén a szorzó 8,5-11-ig. ezen számok 
ismeretében a bizottság 385.000.-Ft illetményt javasol a Tisztelt Képviselő-testületnnek 
jóváhagyásra. 
Ha az elmúlt időszakot vizsgáljuk, megállapíthatjuk, hogy az önkormányzat által üzemeltetett 
intézmények felújításra kerültek, nagyon sok gonddal, de megvalósult, hogy az utak, patakok 
tiszták lettek, és ezt kevés ráfordítással oldották meg. Nagyon nagy odafigyelést igényelt, 
hogy hitel felvétele nélkül lehetett a kiadásokat finanszírozni. Mindezek figyelembe vételével 
kérem javaslatunk elfogadását.” 
 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Elismeri, hogy polgármester sokat tesz a faluért, sokat jár 
minden után, nem helyből intézi el ügyeit. Viszont mindenki tudja, hogy komoly 
megszorításokra volt mindenhol szükség. Úgy gondolja, hogy ha ilyen mértékű megszorítás 
kellett, akkor mindenhol így kell gondolkodni. 
 
Ivanovics István polgármester: Minden intézmény költségvetését sikerült betartani, kivéve az 
iskoláét. Úgy gondolja, hogy ő a maga területén sokat tett azért, hogy nagy mértékű 
megtakarításra kerüljön sor. Sokat járt minden után, ott próbálta beszerezni a szükséges 
dolgokat, ahol a legolcsóbb. 
 
Czeba Katalin alpolgármester: Nem a polgármester személye ellen irányul a véleménye, nem 
a munkáját minősíti ezzel, hanem ha megszorítások vannak, akkor mindenhol legyenek. 
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Az utóbbi időben többször járt a hivatalban, a polgármestert kereste, de nem tudott vele 
beszélni. 
 
Koncz Lajosné ügyrendi bizottság elnöke: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy 
szavazzanak az előterjesztéssel kapcsolatban. 
 
Ivanovics István polgármester: Mivel a döntés személyesen érinti, ezért kéri a kizárását a 
szavazásból. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület minősített  többségű szavazással, 6 
igen szavazattal, ellenszavazat nélkül  1 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 74/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő-testület Ivanovics István polgármestert az Ötv. 14. § (2) bekezdése 
alapján a döntéshozatalból kizárja, mivel a tárgyalandó ügy személyesen érinti. 

 
 
Koncz Lajosné ügyrendi bizottság elnöke: Kéri a képviselő-testületi tagokat, hogy 
szavazzanak az előterjesztésről. 
 
Több kérdés, hozzászólás nem volt, a képviselő-testület egyszerű többségű szavazással, 5 igen 
szavazattal, ellenszavazat nélkül 2 tartózkodással az alábbi határozatot hozta: 
 
 
 75/2011. (XII.5.) számú képviselő-testületi határozat 
 

A képviselő- testület Ivanovics István főállású polgármester illetményét 2012. január 
1-től kezdődően 385.000.-Ft/hó összegben állapítja meg. 

 
 
Balla Jánosné képviselő: Eddig nem esett még szó a képviselők tiszteletdíjáról, máshol is 
kapnak a testületi tagok, még ha jelképes összeget is. 
 
Ivanovics István polgármester: Eddig azért nem esett szó a képviselők tiszteletdíjáról, mert az 
előző testület megszüntette, nem tartottak igényt a tiszteltdíjra. Amennyiben a képviselők 
részéről erre kérés van, akkor majd elkészítik a rendelet-tervezetet, melyet a képviselők 
megtárgyalhatnak, hogy újra legyen tiszteletdíj a képviselőknek és meghatározhatják az 
összegét is. 
 
Balla Jánosné képviselő: Milyen összegű tiszteltdíjakat kapnak a környéken a képviselők? 
Erdőtarcsán mennyi a tiszteletdíj? 
 
Ivanovics István polgármester: Ez nagyon változó lehet. Erdőtarcsán például 15.000.-Ft-ot 
kapnak havonta a képviselők, az alpolgármester tiszteletdíja ennél valamivel többe lett 
megállapítva. 
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Több napirendi nem volt, a polgármester megköszönte a megjelenést és a testületi ülést 
bezárta. 
 
 
 
                                                             Kmft. 
 
 
 
 
                        Ivanovics István                                                Koncz Anita 
                         polgármester                                                       körjegyző 
 

 
 

 
                           Balla Jánosné                       Kapás Antalné 
                                         jegyzőkönyv-hitelesítők 

 


